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Zhodnocení činnosti TO při TJ Spartak z.s. Chuchelná v roce 2024 

Znovu se setkáváme po roce, abychom zhodnotili činnost našeho Turistického oddílu, seznámili 
se s hospodařením za uplynulý rok a následně vám předali nový Plán akcí na rok 2025.Na tomto 
plánu pracovali členové výboru od začátku roku s cílem vám nabídnout takové turistické akce, aby 
vás zaujaly. Nyní bych vám ráda připomenula a krátce zhodnotila naši činnost v loňském roce. 

Pro loňský rok jsme do plánu zařadili celkem 15 různých akcí, z toho 2 jednodenní autobusové 
zájezdy a těch zbývajících 13 akcí byly různé pochody pořádané v okolí Chuchelné. A teď již 
k jednotlivým akcím. 

Jako každoročně zahajujeme naši činnost Výroční členskou schůzi, která se konala 25.2.2024 v 
KáDečku. Účast byla výborná, sešlo se nás kolem 50. Tady s účastí většinou nemáme problém a 
na Výroční schůzi chodí  nad 50% členů. Na březen vždy plánujeme náš Tradiční pochod 
k MDŽ.  Ten se uskutečnil 16.3. a cíl byl stanoven v Bully Kravaře – Kouty. Tady jsme nechali 
rozhodnutí, jak se dostat do Kravař na vás, jednotlivých členech. Byla možnost jít celou trasu 
pěšky, nebo částečně využít vlaku, každý se mohl rozhodnut vzhledem k své kondici.. Nakonec se 
celá akce podařila a všech cca 15 účastníků bylo velmi spokojených. V dubnu většinou využíváme 
aktivity jiných organizací a zařazujeme pravidelně do plánu Bolatickou 20 a Otevírání  turistické 
sezóny v Hradci nad Moravicí. Na Bolatickou 20, která se konala v neděli 14.4.  se vydalo asi 8 
členů. Zakončení bylo jako každý rok na místním koupališti.  Do Hradce o týden později 
pravděpodobně nikdo neodjel, alespoň takové jsem dostala informace.  Na květen jsme 
naplánovali jednodenní autobusový zájezd do Kroměříže se záměrem navštívit zámek, zahrady, 
Biskupské sklepy a v poslední řadě i město Kroměříž. I když se členové výboru snažili sebevíc, 
autobus jsme nenaplnili ani po oslovení občanů z Chuchelné, mimo naše členy. Tím pádem jsme 
byli nuceni zájezd odvolat. Na červen zařazujeme Výšlap do Rohova, spojený s posezením U 
Komárků. Trasa většinou vede přes polské Krzanowice do Rohova. Výlet se uskutečnil v sobotu 
1.6.2024 v počtu cca 16 osob a jako vždy nálada byla výborná. Zase jsme se ubezpečili, že tento 
pochod je v oblibě a  ponecháme jej v plánu i pro další roky. V červenci jsme naplánovali 
kombinovaný výlet vlakem a na kole, trasa Štáblovice – Vendelín – Benkovice – Hradec 
n./Mor.  Výlet byl naplánován na sobotu 13.7. a musíme si přiznat, že tímto jsme vás asi moc 
neoslovili. Ale nakonec máme jednu účastnici p. Janu Meinhardovou, která si tuto trasu projela na 
kole a my si můžeme pomyslně odškrtnout další akci. A to už tu máme srpen a náš 
tradiční Táborák. Táborák také můžeme zhodnotit pozitivně. Konal se se 10. srpna v areálu TJ 
Spartak Chuchelná.  Účast 30 členů bereme velmi pozitivně. O občerstvení se postarali pánové 
Kelíšek A., Oleják L. a Ficner D. Počasí ten den přálo a nálada byla jako vždy perfektní. Na září jsme 
naplánovali 2 akce – Běh a pochod okolím Chuchelné a vícedenní turistický zájezd 
do Vysokých Tater.  Běhu a pochodu okolím Chuchelné – 7. září  – se zúčastnilo cca 5 osob a další 
naši členové vypomáhali s organizací závodu, za což všem srdečně děkuji.. Na konec září jsme 
plánovali vícedenní turistický zájezd do Vysokých Tater. Protože jsme si byli jisti, že pro autobus 
neposbíráme potřebný počet účastníků, rozhodli jsme se proto, že v případě malého zájmu 
uskutečníme tento zájezd auty. A tak se taky stalo. Ve dnech 21. – 24. 9. 2024 deset členů 
turistického oddílu odjelo směrem Slovensko a tam si naplánovali a postupně navštívili tyto 
destinace: Štrbské pleso – vodopád Skok,   Starý Smokovec – Hrebienok – Zamkovského chata – 
Teryho chata – Spišské plesa,    Popradské pleso – Rysy a Belianská 



jeskyně.                                                                                                                                                                     Po celou 
dobu měli nádherné slunečné počasí a všechny dny si pořádně turisticky užili. 

Na 5. října jsme naplánovali 7. ročník Burčákového pochodu okolím Chuchelné. Bohužel nám 
náš dodavatel burčáku oznámil, že v říjnu už nebude mít burčák, což bylo způsobeno loňským 
teplým počasím. Burčáková sezóna tak začala podstatně dříve, než v minulých letech, ale taktéž 
dříve skončila. Proto jsme byli nuceni celou akci odvolat. Nakonec jsme však byli i rádi, protože 
v původně naplánovaný termín celý den pršelo a účast by byla minimální, tak jako v roce 2023. 
V listopadu vždy pořádáme Večírek. Ten loňský se konal v KáDečku  22.11. a bylo nás celkem 26 
členů. Není to sice ani polovina, ale i tak jsme se všichni dobře pobavili. Na prosinec jsme 
naplánovli: Zlatou pstruží neděli, znova jsme zařadili autobusový zájezd do Jeseníků  a jako 
poslední v roce silvestrovské setkání ve Zbojničce.   V Bělé na Zlaté pstruží neděli se sešlo 5 
členů. Zájezd do Jeseníků jsme nakonec zrušili, protože se přihlásilo asi 13 členů a ani po dotazu 
na večírku se nikdo nepřihlásil, zájezd jsme zrušili. Poslední akcí je silvestrovské setkání ve 
Zbojničce, tady se chodí individuálně.                           

Tak to bylo krátké zhodnocení loňského roku, členům výboru děkuji za jejich úsilí a činnost, 
ostatním členům děkuji za výpomoc při organizaci Sportovní slavnosti, jako prodej losů, účast na 
pořadatelské činnosti a podobně. Do nového roku Vám všem přeji pevné zdraví a ať se po celý rok 
setkáváme v hojném počtu na všech naplánovaných akcích. 

 

Dne: 20.2.2025 

Za výbor Turistického oddílu Růžena Lejnarová   

 


